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Marián KUKELKA, redaktor:  

"Bratislavská Petržalka nemôže v roku 2013 rátať s veľkým rozvojom. Na zabezpečenie základných 

úloh peniaze má. Uviedol to starosta mestskej časti Vladimír BAJAN. Budúci rok by v mestskej časti 

chceli vybudovať verejnú plaváreň či otvoriť hokejovú halu. O rozpočte mestskej časti na budúci rok 

budú petržalskí poslanci rozhodovať v utorok. Návrh ráta s celkovými príjmami vo výške viac ako 27 

miliónov eur. Plaváreň by, podľa petržalského starostu nemala stáť viac ako 1 200 000 eur." 


